
OBČINA RADENCI 
OBČINSKI SVET 
 
Štev: 901-10/24 
Datum: 14. 05. 2014 
 

Z A P I S N I K 
 
24. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v sredo, 15. 04. 2014, z 
začetkom ob 15.30 uri, v sejni sobi Izvir hotela Radin. 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je pozdravil prisotne, začel 24. redno sejo Občinskega 
sveta. Ugotovil je, da je prisotnih 12 članov Občinskega sveta.  
 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Andreja BREZNIK, Marija GROSMAN, Jožef KAGER, Marija KUPLJEN, Janez KONRAD, 
Kristjan KÜČAN, Miroslav MADON, Zlatko MIR, Franc PELCL, Anton ŠONAJA, Jožef 
TOPLAK in Marko VAUPOTIČ. 
 
OPRAVIČENO ODSOTEN/A: Gorazd Rudolf KOVAČIČ, Franc ŠKROBAR,  Marija MARIČ  
in Erik IVANUŠA 
 
OSTALI PRISOTNI: Mojca MAROVIČ, Jasna DIVJAK, Tatjana VRBNČIČ, Nataša TOPLAK 
in Zdenka ZADRAVEC,  vsi OU Občine Radenci. 
 
NOVINARJI: 
BORIS EDŠIDT - KTV Radenci, Miha ŠOŠTARIČ, dopisništvo Večera  
 
 
AD 2 OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 23. REDNE SEJE OBČINSKEGA  
         SVETA RAZPRAVA 
 
Predsedujoči je prebral odgovore na vsa zastavljena vprašanja. 
 
G. JOŽEF KAGER, je povedal, da ni odgovora na njegovo vprašanje glede knjižnice. 
Predmetni odgovor pričakuje do naslednje seje! 
 
Po podanih pripombah je predsedujoči dal zapisnik na glasovanje. 
 
S 12 glasovi ZA od prisotnih 12 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 282/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 23. redne seje Občinskega sveta 
Občine Radenci, ki je bila 13. 03. 2014. 
 
 
AD 3 OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 3. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA  
         SVETA RAZPRAVA 
 
Predsedujoči je prebral odgovore na vsa zastavljena vprašanja. 
 
Po podanih pripombah je predsedujoči dal zapisnik na glasovanje. 
 
S 12 glasovi ZA od prisotnih 12 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 



SKLEP št. 283/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 3. izredne seje Občinskega 
sveta Občine Radenci, ki je bila 31. 03. 2014. 
 
 
AD 4. INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je članice in člane Občinskega sveta seznanil z 
dejavnostmi župana med obema sejama.  
Povedal je;  
• da gradnja vrtca napreduje, da dela potekaj nemoteno in v skladu s terminskim 

planom. Dela bodo zaključena do konca julija, v avgusta bodo potekale selitve in v 
septembru se bodo lahko otroci že vselili v nov vrtec.  

• Gradnja vodohrama na Kapeli - spremenili smo gradbeno dovoljenje, izvajajo se dela 
po Kapelski cesti do vodohrama. 

• Vodovod krak »C« - položenih je že 11 km vodovoda od skupnih 36 km. 
• Do občinskega praznika bomo imeli še eno sejo, saj moramo potrditi predloge za 

podelitev občinskih priznanj in plaket. Ob občinskem prazniku bo slavnostna 
akademija na večer občinskega praznika. Naslednji dan bo potekalo druženje v parku.  

• V parku so razstavljene klopi, tako da lahko občani podajo svoje predloge in pripombe 
na razstavljene vzorce. Prav tako so potekali razgovori glede označb v parku, ter 
nadomestitve dreves, ki niso zaživela. 

• Pristopili bi naj k nakupu 23 vinskih sodov, vsak je velik cca 15 tisoč litrov. Sode bi 
kupili od Radgonskih goric, ki praznijo klet v Janževem hramu. Te sode bi uporabili za 
turistično naselje na lokaciji kopališča, na delu kjer so bile nekoč slačilnice. Za 
pripravo elaborata časa nimamo. Pri načelniku UE je bilo dogovorjeno, da za to naselje 
oz. postavitev sodov ne bi bilo problema pridobiti gradbenega dovoljenja. Teh sodov je 
23 kom.  

 
FRANC PELCL je povedal, da je to zelo dobra ideja. Znesek je še potrebno malo znižati. 
Pozanimati se je potrebno, kaj bi lahko tukaj notri naredili. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da je namen izrabe tega soda, da se notri namestijo 2-3 
postelje, se naredi turistično naselje, ker lahko v njem preživijo dijaki, turisti…….  
 
ZLATKO MIR je povedal, da si je to zadevo ogledal že na Ptuju. Zadeva je zelo zanimiva, 
ena izmed idej je bila, da bi se kupil del teh sodov, lahko bi se uporabili tudi kot 
gostinska zadeva, kot trgovine… Razmišljali smo, da bi to lahko naredili na lokaciji 
bazenskega kompleksa. Ideje o revitalizaciji parka so zelo dobre, mogoče je to prvi 
korak. S sodi bi lahko naredili apartmaje. Obvezno bi morali urediti v prvi fazi igrišča in 
tako bi lahko obratovali. V naslednjem mandatu bi lahko obnovili tudi bazen. 
 
MARIJA GROSMAN je povedala, da je ideja zelo dobra, saj bi Radenci potem dobili neko 
drugo podobo… 
 
JANEZ KONRAD je povedal, da se iz zgodbe da marsikaj narediti. Zgodbo je potrebo 
doreči, zadeve ni mogoče narediti v enem koraku. Od začetka je potrebno imeti celovito 
zgodbo in le to peljati postopoma. Ker smo turistični kraj je ideja na mestu, zato jo tudi 
podpira. 
 
JOŽEF TOPLAK je povedal, da je ideja zelo dobra, tudi za mlade je potrebno nekaj 
narediti. Za otroke smo naredili vrtec, za starejše dom starejših.  
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da imajo na Ptuju to zelo lepo urejeno. 
 



JOŽEF KAGER je povedal, da podpira idejo. Ker je zemljišče pod denacionalizacijo, se mu 
poraja vprašanje ali bomo lahko za ta projekt dobili gradbeno dovoljenje. Veselilo bi ga, 
da bi nekoga na OU zadolžili, da bi ta projekt  peljal naprej. Če se ne bo nikogar 
zadolžilo, se zadeva ne bo realizirala. 
 
MIROSLAV MADON je povedal, da bi bilo potrebno ta bazen urediti. Podpira zgodbo o 
sodih, zanima pa ga kje bomo te sode skladiščili in seveda, če imamo v proračunu 
zagotovljena ta sredstva. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da v proračunu nimamo sredstev, kajti ideja je nastala šele v 
petek. Potrebno je najprej potrditi nakup, kasneje pa bomo tudi sredstva zagotovili z 
rebalansom. Prav tako je potrebo najti prostor za  skladiščenje.  
 
ANTON ŠONAJA je povedal, da se bo vzdržal komentarjev. Vsak župan je v volilni 
kampaniji obljubljal obnovo bazenov, vendar nihče ni naredil ničesar. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da nikoli ni obljubljal obnove bazena. Povedal je, da bi te 
sode nastavili na lokaciji kjer so bili nekoč  tuši. Denacionalizacijski upravičenci so dobili 
negativno odločbo, tako da v naravi tem ljudem to ne bo vrnjeno.  
 
MARKO VAUPOTIČ je povedal, da je Erik prišel s to informacijo na sejo Odbora za varstvo 
okolja. Na odboru so o predmetni zadevi razpravljali in prišli do zaključka, da morajo biti 
sodi postavljeni za ograjo. Mnenja je bil, da je najbolj primeren prostor na bazenu. 
Strinja se z nakupom, potrebno bi bilo res nekoga zadolžiti, da zadevo vodi. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da je potrebno v tem projektu sodelovati. Svetniki 
predlagajo, da se za kom nameni 700,00 €. 
 
Predmetni predlog je dal na glasovanje.  
 
S 10 ZA in 2 VZDRŽANIMA od prisotnih 12 svetnikov je bil predlog nakupa spret. 
 
 
AD 5  OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 24. redne seje. 
 
Pripomb ni bilo, zato je predsedujoči dal dnevi red s spremembami in dopolnitvami na 
glasovanje: 
 
S 12 glasovi ZA  od prisotnih 12 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  
2. Obravnava in sprejem zapisnika 23. redne seje Občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 3. izredne seje Občinskega sveta 
4. Informacija o dejavnosti župana med sejama 
5. Obravnava in sprejem dnevnega reda  
6. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov  
7. Odstopna izjava članice NO 
8. Sklep o imenovanju člana NO 
9. Zaključni račun proračuna Občine Radenci za leto 2013 
10. Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v občini Radenci 

za volilno leto 2014 
11. Navodila za zagotavljanje možnosti plakatiranja- »Volitve v Evropski parlament – leto 

2014« 



12. Navodila za zagotavljanje možnosti plakatiranja- »Lokalne volitve 2014« 
13. Navodila za zagotavljanje možnosti plakatiranja- »Državnozborske volitve 2014« 
14. Predlog sklepa o povišanju sredstev proračunske rezerve Občine Radenci za leto 

2014- hitri postopek 
15. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu izvajanja obveznih 

občinskih GJS zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov na območju občine Radenci 
16. Predlog sklepa o odkupu zemljišča s parc. št. 237/1 k. o. Kapelski Vrh in dela 

zemljišča s parc.št. 244/1 k. o. Kapelski Vrh  
17. Predlog sklepa o neodkupu zemljišča s parc.št. 673/3 k. o. Radenci 
18. Predlog sklepa o potrditvi predračunske cene obveznih občinskih gospodarskih  javnih 

služb oskrbe s pitno vodo  
19. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
 
 
AD 6  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  
 
ANTON ŠONAJA je vprašal: 

- Postavitev lesenih drogov na Kapelski cesti. Občani ob tej cesti zahtevajo 
inšpekcijsko  kontrolo zaradi postavitve lesenih drogov. 

- V Kidričevem naselju je nastala večja poškodba asfalta. Ko je večje neurje voda 
priteče v blok (Lesjak) 

- Igrišče na Titovi cesti – nikjer ni WC, ko je tam tekma, se opravlja velika in mala 
potreba kjer pač kdo želi. Sosedje predlagajo, da se postavijo prenosni WC, ali pa 
se prepove uporaba igrišča. 

- Ob košnji jarka Boračeva - Janžev Vrh je ob neurju veliko trave na neslo v jarek, 
tako, da je voda drvela čez strugo. Predlaga, da se ob košnji trava počisti z jarka.  

 
Seji se je ob 16. 20 uri  pridružil  ERIK IVANUŠA. 
 
JOŽEF TOPLAK je povedal: 

- da je potrebno očistiti pokošeno travo iz sredine melioracijskih jarkov, ker kasneje 
nastajajo problemi. 

- Predlagal je, da se naredi vsaj v enem rondoju vodomet, le tega bi lahko 
financirali skupaj z Radensko. Rože so v redu, ampak vodomet je le simbol 
Radencev. 

- Ker vozi vlak skozi Radence z veliko brzino predlaga naj se obvesti Slovenske 
železnice, da le ti zmanjšajo hitrost. 

- V parku je potrebno popraviti polomljena igrala. 
- Na Kapeli na pokopališču še vedno predlaga, da se  za starejše ljudi naredi ograja 

po sredini potke.  

MARKO VAUPOTIČ je podal, 
- odgovor g. Toplaku,  in povedal,da ni navedel, da se ne strinja z namestitvijo 

ograje. Navedel je še, da je težko nekomu postaviti ograjo zraven grobnega polja. 
Zadeva ni tako lahko izvedljiva. 

- Znak GRABONOŠ –tovornjaki  še vedno zaidejo v Okoslavce, se izgubljajo, 
skratka pojavlja se veliki kaos.  

- Čimprej je potrebno narediti razširitev OŠO-ja, ker so nekateri občani  že pred 
dvema letoma plačali prispevek, pa še zdaj nimajo interneta.  

MIROSLAV MADON je povedal, 



- da bi bilo potrebno  poostriti nadzor nad vožnjo tovornjakov v našem okolju. 
- Cesta rondo, AP, mostovi. Ta del mimo vikenda do slaščičarne je v groznem 

stanju, ljudje peš ne morejo več hoditi po cesti, zato je nujno potrebno, da se ta 
del cestišča sanira.  

- Zanimalo ga je, kako poteka prodaja nepremičnin pri nas in ali smo že prodali 
kakšno nepremičnino.  

 
ZLATKO MIR je povedal,  

- ko je v ponedeljek kolesaril, mu je nasproti pripeljalo sigurno 10 tovornjakov. O 
tej vožnji bi bilo potrebno obvestiti policijo. 

- Povedal je še, da se bodo na Muri gradile hidroelektrarne . Ena se bo gradila tudi  
v Hrastje Moti. Zanimalo ga je, kaj to pomeni za našo občino, kakšne so možnosti, 
da iz tega projekta naša občina nekaj pridobi. Tu je nekaj idej, ki so povezane s 
samim nabrežjem, kar se tiče namakalnih sistemov, vezano na napolnitev 
rokavov, vsekakor pa da bodo tu ljudje našli zaposlitev. Elektrarna bi naj bila 
grajena v letu 2016-2018. Zadeve ne smemo zanemariti, kajti tudi drugje so 
imela občine ob taksnih gradnjah velike ugodnosti.  

 
AD 7 ODSTOPNA IZJAVA ČLANICE NO 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
ZLATKO MIR je povedal, da je o predmetni odstopni izjavi razpravljala tudi Komisija za 
mandatna vprašanje, volitve in imenovanja in zavzela stališče, da se potrdi odstop 
imenovani članici.  
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 284/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme odstopno izjavo članice Nadzornega odbor ga. 
Lidije DOMANJKO, stanujoče Paričjak 12, Radenci. 
 
 
 
AD 8 SKLEP O IMENOVANJU ČLANA NO 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
ZLATKO MIR je povedal, da je o predmetni odstopni izjavi razpravljala tudi Komisija za 
mandatna vprašanje, volitve in imenovanja in zavzela stališče, da OS do konca mandata 
ne imenujemo novega nadomestnega člana iz razloga, ker je do lokalnih volitev še cca 4-
5 mesecev. 4 člani NO lahko delujejo tudi nemoteno do konca mandata.  
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 285/10   
 
Občinski svet Občine Radenci  do konca mandata ne imenuje nadomestnega člana NO. 



AD 9 ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE RADENCI ZA LETO 2013 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev proračuna je podala ga. Tatjana VRBANČIČ. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 286/10   
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Zaključnega računa proračuna Občine 
Radenci za leto 2013. 
 
 
AD 10 SKLEP O DELNI POVRNITVI STROŠKOV VOLILNE KAMPANJE ZA LOKALNE 

VOLITVE V OBČINI RADENCI ZA VOLILNO LETO 2014 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev sklepa je podala ga. Jasna DIVJAK. 
 
ZLATKO MIR je povedal, da v sklepu ni navedeno kdo je upravičen do povračila teh 
sredstev; vsi ki kandidirajo, ali tisti, ki pridejo v OS, ali dobijo volitve župana. Ali dobijo 
sredstva samo politične stranke ali tudi neodvisni kandidati oz. kdo je upravičeni do teh 
sredstev. Po volitvah morajo kandidati zapreti svoj poslovni račun, kam se potem 
nakažejo sredstva neodvisnim kandidatom, če so upravičeni do teh sredstev.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 287/10   
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem sklepa o delni povrnitvi stroškov 
volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Radenci za volilno leto 2014. 
 
 
 
AD 11 NAVODILA ZA ZAGOTAVLJANJE MOŽNOSTI PLAKATIRANJA- »VOLITVE V 

EVROPSKI PARLAMENT – LETO 2014« 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev navodil je podala ga. Jasna DIVJAK. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 288/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejem sklepa o potrditvi Navodil za zagotavljanje 
možnosti plakatiranja- »Volitve v evropski parlament – leto 2014«. 
 
 
AD 12 NAVODILA ZA ZAGOTAVLJANJE MOŽNOSTI PLAKATIRANJA- »LOKALNE      



VOLITVE 2014« 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev navodil je podala ga. Jasna DIVJAK. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 289/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejem sklepa o potrditvi Navodil za zagotavljanje 
možnosti plakatiranja- »Lokalne volitve 2014«. 
 
 
AD 13 NAVODILA ZA ZAGOTAVLJANJE MOŽNOSTI PLAKATIRANJA-  
»DRŽAVNOZBORSKE VOLITVE 2014« 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev navodil je podala ga. Jasna DIVJAK. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 290/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejem sklepa o potrditvi Navodil za zagotavljanje 
možnosti plakatiranja- »Državnozborske volitve 2014«. 
 
 
AD 14 PREDLOG SKLEPA O POVIŠANJU SREDSTEV PRORAČUNSKE REZERVE  
           OBČINE RADENCI ZA LETO 2014- HITRI POSTOPEK 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 
 
ANTON ŠONAJ je vprašal ali je bil narejen razpis, kdo se je prijavil in kdo bo izvajal dela. 
Za takšna dela mora biti razpis, imenovana komisija in izbrati je potrebno 
najugodnejšega ponudnika.  
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da smo izvedli razpis, prijavila sta se dva ponudnika. Izbrali 
smo najugodnejšega, ki je bil ugodnejši za cca 1 x od drugega ponudnika. Če bo 
potrebno se lahko do naslednje seje pripravi predmetna dokumentacija.  
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  12 glasovi ZA in 1 VZDRŽANIM od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 291/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejem sklepa o povišanju sredstev proračunske 
rezerve Občine Radenci za leto 2014. 
 



AD 15 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O NAČINU  
           IZVAJANJA OBVEZNIH OBČINSKIH GJS ZBIRANJA IN PREVOZA  
           KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE RADENCI 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev odloka je podala ga. Jasna DIVJAK. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  12 glasovi ZA  od prisotnih  12 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 292/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejem predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o načinu izvajanja obveznih občinskih GJS zbiranja in prevoza 
komunalnih odpadkov na območju občine Radenci. 
 
 
AD 16 PREDLOG SKLEPA O ODKUPU ZEMLJIŠČA S PARC. ŠT. 237/1 K. O.  
           KAPELSKI VRH IN DELA ZEMLJIŠČA S PARC.ŠT. 244/1 K. O. KAPELSKI  
           VRH  
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev sklepa je podala ga. Nataša TOPLAK. 
 
Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 293/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejem predlog sklepa o odkupu zemljišča s parc. št. 
237/1 k. o. Kapelski Vrh in dela zemljišča s parc.št. 244/1 k. o. Kapelski Vrh. 
 
 
AD 17 PREDLOG SKLEPA O NEODKUPU ZEMLJIŠČA S PARC.ŠT. 673/3 K. O.  
           RADENCI 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev sklepa je podala ga. Nataša TOPLAK. 
 
MIROSLAV MADON je povedal, da naša športna dvorana nimajo parkirišč. Mnenja je, da 
bi se lahko na tem zemljišču naredilo parkirišče za avtomobile. Zdaj prihajajo avtomobili 
pa nimajo kje parkirati.  
 
FRANC PELCL je povedal, da je mnenja, da to ni velik znesek, zato predlaga, da se 
predmetno zemljišče odkupi. 
 
ANTON ŠONAJA je povedal, da bo glasoval proti odkupu tega zemljišča. Predmetno 
zemljišče se prodaja kot gradbena parcela, koristili pa ga bodo, Jelen, banka in pošta. Če 
rabijo prostore naj potem predmetno zemljišče tudi sami odkupijo. 
 
PREDSEDUJOČI je predlagal, da se ponudi cena 5-10 €/m2 in tako bi mogoče obstajala 
možnost nakupa.  



Po razprave je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  11 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 294/10  
 
Občinski svet Občine Radenci sprejem predlog sklepa o neodkupu zemljišča s parc.št. 
673/3 k. o. Radenci. 
 
 
AD 18 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI PREDRAČUNSKE CENE OBVEZNIH  
           OBČINSKIH GOSPODARSKIH  JAVNIH SLUŽB OSKRBE S PITNO VODO  
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev o predlogu sklepa je podal predsedujoči. 
 
JOŽEF KAGER je povedal, da se pri tej ceni morajo dodati še okoljske dajatve in ostale 
dajatve. Navedena cena je samo cena vode brez dajatev. Zanimalo ga je kako smo prišli 
do cene 8,00 € 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da smo dali oceniti vodovodno omrežje. Iz teh podatkov smo 
prišli do zneska 8,00 €, za uporabnike do vključno ¾ cola. 2/3 teh sredstev ostane v 
občini za namene izgradnje, investicijska vzdrževanja in popravila vodovodov itd. 
Dejansko bomo v letu 2014 izgradili 7 vodovodov. Potrebno bo še kar nekaj sredstev, da 
bodo lahko imeli vsi občani čisto vodo. V tej ceni je všteta tudi števčnina, tako da bo v 
naslednjih letih zamenjava števca brezplačna.  
 
Podal je tudi primerjave in izračune povišanja cen za kraje v občini.  
 
JANEZ KONRAD je povedal, da je potrebno nekaj stvari razjasniti in sicer, da so cene v 
gradivu pripravljene po novi metodologiji. Radgona ima pripravljeno novo ceno v znesku  
82,13 + DDV , vendar so predmetno točko umaknili iz obravnave. Sv. Jurij ima že 
potrjeno ceno 92,79 €+DDV. Tako lahko vidimo, kakšno ceno vode imajo naše sosednje 
občine in da naša cena ni najvišja. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da je potrebno zadevo zakonito rešiti.  
 
MIROSLAV MADON je vprašal;  

- zakaj dvigujemo vodarino, 
- koliko % podražujemo vodarino. 
- Povedal je, da je ocenitev infrastrukture prevelika, 
- da bo 1/3 sredstev šla izvajalcu. 
- Zanimalo ga je še kakšne so posledice, če ne sprejmemo tega sklepa. 

JOŽEF TOPLAK je povedal, da je 
- voda javna dobrina, življenjskega pomena za občane, zato mora občina  poskrbeti 

za njo. 
- Povedal je, da mi vedno govorimo o ceni vode,  sprašuje pa se, kaj smo naredili 

na čistoči in zdravi pitni vodi. 
- Ta dvig cene je verjetno pritisk podjetja Prlekija, ki ima zelo lepe urejene 

prostore. Dvigovanje vode za 300 % je po njegovem mnenju nesprejemljivo, saj 
imamo veliko ljudi brezposelnih. 

- Predlagal je, da občina subvencionira omrežnino za začetek 70 %, cena vode pa 
naj stane od 40-50 centov. Vsako leto bi se naj ta cena spreminjala.  



- Zanimalo ga je tudi, kako je podjetje Sim poslovalo do sedaj z 0,23 € ceno. 
- Predlagal je, da Sim d.o.o. do nadaljnjega, dokler Prlekija ne bo izgradila 

vodovoda, opravljal ta dela. 

PREDSEDUJOČI je povedal, da je predlagana subvencija za 30 %, oz. na omrežnino oz. 
amortizacijo 50 % subvencija. Omrežnina je največji strošek podražitve. Imamo pa še 
veliki del območja nepokritega s kanalizaciji, katerega se bomo morali lotiti že v 
naslednjem letu.  
 
Po razpravije dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  11 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 295/10  
 
Občinski svet Občine Radenci sprejem predlog sklepa o potrditvi predračunske cene 
obveznih občinskih gospodarskih  javnih služb oskrbe s pitno vodo. 
 
 
 
AD 19 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 
 
Predsedujoči je podal odgovore na zastavljena vprašanje in povedal: 
 
Podal je  odgovor na vprašanje glede postavitve ulične razsvetljave v Radencih in 
povedal, da se res postavljajo leseni drogovi na Kapelski ulici. Zbirajo se informacija o 
strinjanju s predmetnimi drogovi z vsemi lastniki. V večini se le ti s temi drogovi ne 
strinjajo, zato jih bomo na tej lokaciji odstranili in namestili tam, kjer je javna 
razsvetljava tudi potrebna. Ulična razsvetljava v tem delu Radenec je slabo urejena, kajti 
te svetilke, ki jih imajo sedaj, svetijo nepravilno in vsaka ima svoj sijaj. Novih svetilk in 
kandelabrov ne bomo nabavljali zdaj, zaradi predvidene obnove te ceste.  Takrat, ko se 
bo ta cesta obnavljala, se bodo namestile tudi nove svetilke. 
 
Informacija, da se ne bi smelo postavljati inpregniranih drogov po preverbah ne drži, 
kajti takšni drogovi se postavljajo ne samo pri nas, ampak po celi Evropi. 
 
Podal je odgovor o razpoka v Kidričevi ulici in povedal, da bomo  o problemu obvestili 
pristojno službo, ki si bo zadevo ogledala in jo poskušala tudi v čim krajšem času 
sanirati. 
 
Na vprašanje glede postavitve WC na malem nogometnem igrišču je povedal, da tisti, ki 
organizira prireditev, je tudi dolžan poskrbeti za postavitev premičnih WC. 
 
Podal je odgovor glede košnja jarkov in zamašitve in povedal, da se je vršila košnja 
obcestnih jarkov, ki so v enem delu tudi komasacijski jarki. Nekateri od teh jarkov so se 
res zamašili. Kmalu se bo pristopilo k sanaciji dela tega jarka.  
 
Na vprašanje v zvezi s popravilom igral v parku je povedal, da je potrebno zadevo 
pregledati, ugotovitve posredovati Turističnemu društvu Radenci in le ta mora tudi 
kasneje to sanirati. 
 
Na vprašanje glede postavitev ograje na pokopališču na Kapeli je povedal, da bi KS lahko 
preverila, ali je mogoče le to ograjo postaviti na sredini stopnic, da bi bil možen prijem z 
obeh strani.  
 



Na vprašanje glede obračanja tovornjakov na dvoriščih je povedal, da bomo obvestili 
policijo, da v takšnih primerih ukrepa in lastnika ceste tj. DARS, da že enkrat postavi 
ustrezne table. 
 
Na vprašanje glede širitve OŠO-ja je povedal, da so za Okoslavce že vpihani laski, tako 
da se bodo tam občani lahko v kratkem začeli priključevati. Za predmetna dela smo dali 
tudi naročilnico v znesku 16.000 €. 
 
Predsedujoči je podal še odgovor glede ceste od rondoja do mostov in povedal, da so bili 
že več krat v Ljubljani na razgovorih in najslabša informacija, ki jo je dobil pred kratkim 
je bila ta, da država do leta 2016 ne bo obnavljala nobene ceste, ker ni sredstev za 
investicije.  
 
 
Predsedujoči je podal še obširno informacijo o gradnji hidroelektrarni na Muri. 
 
 
Odgovor : KNJIŽNICA v Radencih 
Občinska uprava je v dogovarjanju s Knjižnico Gornja Radgona, da bi v Radencih uvedli 
enoto knjižnice – po podobnem načinu, kot jo ima Občina Apače.  
 
ODGOVOR: o prodaji nepremičnin : 
Prodaja nepremičnin poteka v skladu z Zakonom o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. list RS št. 86/2010 in 75/2012), Uredbo o  
stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. list RS št. 
34/2011, 42/12 in 24/13) in občinskimi načrti ter drugimi predpisi (zakon o kmetijskih 
zemljiščih). Prodajo neprodanih nepremičnin oglašujemo v skladu z navedenimi predpisi. 
Letos smo že prodali zemljišči s parc.št.75/20 in 75/11 k.o.Rihtarovci ter zemljišče s 
parc.št.105/1 k.o.Radenci.   V kratkem bo prodana (je v teku) tudi hiša Spodnji Kocjan 4 
in parc.št. 627/2 k.o.Kapelski Vrh. 
 
 
 
 
 
Seja zaključena ob 18.15 uri. 
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